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Proces-verbal 
încheiat în ședința Comisiei de ecologie, protecţia mediului şi igienizare 

din data de 27 iulie 2023, ora 11 
 

Ședința s-a desfășurat prin mijloace electronice, prin intermediul 
platformei online de videoconferință WebEx. 

 
Convocarea ședinței comisiei a fost făcută la solicitarea din data de 

24.07.2023 a doamnei preşedinte Ciceală Ana Maria. 

 

1. CICEALĂ ANA MARIA– PREȘEDINTE – prezent 

2. VIŞAN HORIA ALEXANDRU - prezent 

3. PURCAREA SORIN – absent 

4. MUREŞAN MANUELA – prezent 

5. GRAM ANAMARIA ALINA – prezent 

6. FLORESCU ADRIAN – CONSTANTIN – prezent 

7. MAXIM MARIUS – CĂTĂLIN – prezent 

8. STOICA IOANA – prezent 

9. COMĂNICI ANCUȚA - SORINA – prezent 

 
Ordinea de zi a comisiei: 
17. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului General al Municipiului București nr. 689/05.12.2022, pentru 

solicitarea către Guvernul României de adoptare a unei hotărâri privind 

transmiterea imobilului în suprafață de 11,382 mp, situat în B-dul Doina 

Cornea (fost B-dul Vasile Milea) nr. 5G, sector 6, din domeniul public al 

statului în domeniul public al Municipiului București în vederea realizării 

unui parc, cu modificările și completările ulterioare 

46. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Normelor 

de Protecție a Spațiilor Verzi pe teritoriul Municipiului București, prevăzute 

în anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului General al Municipiului București 

nr. 304/31.08.2009 

51. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Autorității pentru 

Supravegherea și Protecția Animalelor – ASPA și aprobarea 
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organigramei, numărului total de posturi, statului de funcții și a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale acesteia 

69. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului 

local al Sectorului 2 de a dispune cu privire la participarea Sectorului 2 în 

consorțiul de beneficiari și implementarea proiectului “WeGenerate – Co-

creating People-Centric Sustainable Neighbourhoods through Urban 

Regeneration (Co-crearea de cartiere durabile centrate pe oameni prin 

regenerare urbană)” finanțat prin programul Orizont Europa 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

 Bună ziua. 

 Putem începe. 

 

 Asistent comisie Tansoff Camelia 

Bună ziua. 

Avem cvorum. 8 din 9 consilieri prezenţi. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă spun bună ziua tuturor și celor care ne urmăresc astăzi, dar în 

primul rând colegilor consilieri și vă rog să dați citire ordinii de zi după care 

o să votăm ordinea de zi pentru a putea începe. 

 

 Asistent comisie Tansoff Camelia 

17. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului General al Municipiului București nr. 689/05.12.2022, pentru 

solicitarea către Guvernul României de adoptare a unei hotărâri privind 

transmiterea imobilului în suprafață de 11,382 mp, situat în B-dul Doina 

Cornea (fost B-dul Vasile Milea) nr. 5G, sector 6, din domeniul public al 

statului în domeniul public al Municipiului București în vederea realizării 

unui parc, cu modificările și completările ulterioare 

46. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Normelor 

de Protecție a Spațiilor Verzi pe teritoriul Municipiului București, prevăzute 
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în anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului General al Municipiului București 

nr. 304/31.08.2009 

51. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Autorității pentru 

Supravegherea și Protecția Animalelor – ASPA și aprobarea 

organigramei, numărului total de posturi, statului de funcții și a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale acesteia 

69. Proiect de hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului 

local al Sectorului 2 de a dispune cu privire la participarea Sectorului 2 în 

consorțiul de beneficiari și implementarea proiectului “WeGenerate – Co-

creating People-Centric Sustainable Neighbourhoods through Urban 

Regeneration (Co-crearea de cartiere durabile centrate pe oameni prin 

regenerare urbană)” finanțat prin programul Orizont Europa 

Aceasta este ordinea de zi, cu patru puncte. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc. 

Dacă nu sunt observații sau alte propuneri pe ordinea de zi, vă rog 

să supuneți la vot.  

Încă o dată reamintesc că să nu voteze decât cei care sunt membri 

în comisie, deci nu și reprezentanții executivului.  

Mulțumesc. 

  

Asistent comisie Tansoff Camelia 

A votat toată lumea. 

Cu 8 voturi pentru, 0 abţineri, 0 voturi împotrivă, ordinea de zi a 

fost aprobată. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Perfect. Vă mulțumesc. Putem începe. 

Punctul 1 se referă la modificarea și completarea hotărârii 

Consiliului General numărul 689/5.12.2022. Este vorba de Bulevardul 
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Doina Cornea, parcul Grozăvești, știți terenul care este cerut în 

administrare de către sectorul 6 pentru a-l reda comunității ca și parc. 

Aș vrea să știu dacă este alături de noi doamna Mariana Perşunaru 

sau cineva de la Direcția de Mediu. Văd că dumnealor sunt 

consemnatoare. 

 

Asistent comisie Tansoff Camelia 

Este alături de noi un reprezentant al Direcției Patrimoniu. Doamna 

Perşunaru nu poate. O să o chem alături de noi. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă rog dacă puteți prezenta modificarea foarte pe scurt fiindcă din 

ce am citit noi, nu este ceva foarte complicat. 

 

Doamna Şoval Steriana – Direcţia de Patrimoniu 

Modificarea și completarea hotărârii 689 din 2022 a survenit ca 

urmare a adresei primite de la Ministerul Dezvoltării și lucrărilor publice și 

administrației transmise de Serviciul Român de Informații, unde 

dumnealor ne-au comunicat că nu s-a prevăzut un articol cu privire la 

întoarcerea bunului în domeniul public al statului în situația în care 

obiectivul nu a fost realizat în termenul scris în hotărâre. Deci asta a fost 

modificarea. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc mult de lămuriri, doamna Steriana Şoval. Mulțumim. 

Dacă sunt întrebări de la membrii comisiei, dragi colegi, dacă nu, 

propun să votăm direct. Ați văzut. Era o omisiune pe care a considerat-o 

relevantă Serviciul Român de Informații. 

 

Asistent comisie Tansoff Camelia 

A votat toată lumea. 
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Cu 7 voturi pentru, 1 abținere, 0 voturi împotrivă, proiectul a 

primit aviz favorabil. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Perfect. Deci în momentul în care se primește transferul terenului, 

înțeleg că sunt 24 de luni acum pentru realizarea parcului, ceea ce este 

rezonabil și de abia aștept să văd zona redată comunității. Mulțumesc. 

Putem trece la proiectul următor, vă rog? 

 

Asistent comisie Tansoff Camelia 

Sigur că da. 

Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea 

Normelor de Protecție a Spațiilor Verzi pe teritoriul Municipiului 

București, prevăzute în anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului General 

al Municipiului București nr. 304/31.08.2009. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă mulțumesc. 

Cine este alături de noi de la Direcția de Mediu? 

 

Asistent comisie Tansoff Camelia 

Încă nu a ajuns în sală. Asta îmi scria acuma colega că o să vină 

imediat dacă doriți trecem la următorul punct și revenim după aceea la 

acesta. 

 

 Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Nu. Cred că pot prezenta eu, având în vedere că am depus un 

proiect de hotărâre similar anul trecut și ca să nu mai pierdem vremea. În 

speţă este vorba de o modificare simplă a normelor de protecție a spațiilor 

verzi, anexa la această hotărâre din 2009, care într-adevăr trebuie 

modificată per ansamblu pentru a pune la zi cu legislația, însă în acest 

sens modificarea completă după cum spuneam, Direcția de Mediu, din ce 
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am înțeles, dumnealor preferă să facă un grup de lucru și să consulte 

specialiști, dar și bucureșteni, ONG-uri de mediu și așa mai departe 

înainte de a propune o o altă hotărâre în revizuire, fiind vorba de atâția ani 

de când n-a mai fost completată și pusă în acord cu legislația această, 

aceste norme, însă deocamdată, după cum știți, asaltul asupra arborilor 

care se produce pe teritoriul municipiului București din 2020 încoace, de 

când nu mai este infracțiune să defrișezi arbori în afara fondului silvic, este 

unul dintre flagelurile aş spune cu care se confruntă acest oraș după 

poluare și urgența pentru a modifica amenzile care se aplică, amenzile 

contravenționale cred că spun totul despre necesitatea acestui proiect și 

o modificare punctuală a acestor amenzi pentru a nu mai avea 100 RON 

amenda pentru defrișarea unui arbore și a o duce la un minim de 4000 

respectiv 4500 RON. Cam despre asta este vorba pe scurt în acest proiect 

de hotărâre. După cum spuneam, Direcția de Mediu dorește ca în 

perioada următoare să prezinte în spațiul public și să formeze un grup de 

lucru pentru revizuirea totală a acestor norme de protecție a spațiilor verzi 

pe teritoriul municipiului București pe care și eu o salut ca și obiectiv și 

demers, însă cred că este mult mai urgentă creșterea aceasta a 

amenzilor.  

Dacă sunt întrebări și propuneri de la colegi, vă rog. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Bună dimineața! Aș dori eu să intervin dacă imi dați voie, doamna 

președinte. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Bună dimineața! Sigur, vă rog. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

         Bună dimineața! M-am uitat și eu un pic pe acest proiect când ați 

spus că trebuie să sancționați și că se fac defrișări, tăieri de arbori fără 

aviz bănuiesc că nu vă refereați și la sectorul 2 care tocmai a început să 

defrișeze și să taie copacii care n-au primit avize. Trecând peste asta, mie 

mi-a sărit în ochii într-adevăr modificarea cuantumului sancțiunilor, cum 

ați spus și dumneavoastră în 2009 pentru persoanele fizice era de la între 

50 și 100 RON și persoanele juridice între 1000 și 10000 RON. Acum se 

dorește modificarea pentru persoanele fizice între 4000 și 5000 RON dacă 

am văzut bine și pentru persoanele juridice între 4500 și 5000 RON. Se 
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observă că sancțiunea pentru persoanele fizice este modificată, a crescut 

foarte mult de la 50, 100 la 4000, 5000, iar la persoanele juridice se 

observă o diminuare a maximului, adică până la 5000 RON, practic între 

sancțiunea pentru persoanele fizice și cele juridice nu este aproape nicio 

diferență și aș vrea să pun această întrebare celor de la Mediu sau cine 

poate să mi răspundă care a fost calculul și cum s-a ajuns la aceste 

sancțiuni, modificarea acestor sancțiuni, cuantumurile sancțiunilor?  

Dacă este cineva care poate să-mi și mai mult decât atât întrebarea 

mea este următoarea noi creștem sancțiunea la persoanele fizice, o 

diminuăm la persoanele juridice, ce oferim în schimb? Adică avizele care 

se solicită municipalității, perioada în care se eliberează se micșorează? 

Adică noi dacă punem o sancțiune și cerem o obligație din partea 

cetățeanului, persoane fizice respectiv juridice noi ca și municipalitate, ca 

primărie, avem și noi la rândul nostru o obligație? Asta este întrebarea 

mea, dacă poate cineva să îmi răspundă, vă rog. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Da, pe a doua întrebare cred că e bine să așteptăm pe dumnealor 

să vină să răspundă referitor la termene fiindcă aici sincer nu mă pricep, 

în  anexa respectivă nu sunt prevăzute termene, dar din câte știu în altă 

legislație secundară sunt prevăzute termenele - 30 de zile, însă pe prima 

întrebare cred că vă pot răspunde eu și într adevăr aici este o problemă 

care ține de legislația națională și care prevede în OG 2 pe 2001 că nu 

putem noi, Consiliul General să stabilim o amendă mai mare de 5000 RON 

pentru orice fel de contravenție. Deci, din păcate, nici pentru persoane 

juridice, nici pentru persoane fizice, acest articol din OG 2 articolul 2 

alineatele 3, 5, poate fi atacată în contencios orice hotărâre de Consiliu 

General care ar stabili o amendă mai mare contravențională de 5000 RON 

și aici și eu aș spune că ar trebui legislația națională să ne lase să 

sancționăm corespunzător fiindcă și 5000 RON per arbore este infim, dacă 

stați să vă gândiți, adică pentru dezvoltatorii imobiliari care taie zeci sau 

sute de arbori pe terenurile proprii și au făcut asta în ultimii trei ani de zile, 

fac asta în parcul IOR în prezent din februarie încoace, 5000 RON în 

continuare este extrem de puțin chiar dacă este de 100 de ori mai mare 

decât era înainte nu? Dar, pe de altă parte, nu știu, dacă am putea să 

punem o amendă între 500000 și 1 milion RON per arbore eu sincer pe 

oportunitate în Consiliul General, aș vota așa ceva, însă sigur ar trebui să 

fie și o hotărâre care să respecte legea și din păcate OG 2, cum vă 

spuneam per 2001 nu lasă Consiliul General să stabilească o amendă mai 

mare de 5000 RON. 
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Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Chiar dacă aceasta se modifică în 2009 și avem aveam peste 10000 

RON. În sfârșit, dar măcar o diferență între sancțiunea persoanelor fizice 

și juridice adică la persoane fizice să fie un pic mai mică decât la 

persoanele juridice mergând pe considerentul pe care dumneavoastră l-

ați pus adineauri de exemplu o persoană fizică are în fața curții un copac 

care este,..... 

Nu știu dacă s-a auzit ultima intervenție pentru că eu dacă este așa 

cu legea respectivă care prevede cuantumul sancțiunilor Ordonanța de 

urgență din 2001 probabil ea a fost modificată și maximul este de 5000 

RON, modificare care a intervenit după 2009 mă gândesc. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Ok, eu legat de faptul, pe observațiile noastre că nu există diferențe 

între persoane fizice și juridice este o mică diferență, minimul este 4000 

RON la persoane fizice și minimul este 4500 la persoanele juridice, deci 

există o diferență între limitele minime, nu există diferențe între limitele 

maxime, este lăsat la aprecierea organelor competente să constate 

contravenția, cuantumul, iar dacă se achită în 15 zile, se achită 50% din 

minim, deci o persoană fizică achită amendă de 2000 RON, iar o persoană 

juridică achită 50% vine 2250 RON. Fapta este gravă și cum a spus colega 

mea, doamna Ana Ciceală, un arbore valorează mult mai mult de 5000 

RON, dar OG 2/2001 privind contravenție ne limitează la această sumă 

5000 RON care poate fi stabilită prin hotărâre de Consiliul General al 

Municipiului Bucureşti. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Mă scuzați, când s-a modificat acest maxim? 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Eu nu știu din ce an, nu știu dacă este forma inițială din 2001 sau 

este o formă care a intervenit ulterior, acest maxim de 5000 RON.  

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Bănuiesc că este ulterior, nu? Că dacă spunem că asta e limita 

înseamnă că până acum, din 2009 noi am dat amenzi, contravenții mai 

mari decât prevedea OUG? 
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Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Trebuie verificat, cei de la Direcția juridică ar trebui să verifice și ei 

proiectele de hotărâri, nu știu cum le a scăpat acest lucru. Poate că era 

mai mare, poate că era mai mare și ulterior a scăzut la 5000 RON, nu știu, 

sau pur și simplu nu au verificat hotărârea la acea dată și a fost dată o 

amendă peste limita prevăzută de OG 2/2001. Și voiam să mai fac, să 

adaug ceva, în IOR, de exemplu, proprietarul a închiriat suprafețe din parc 

și chiriași taie arborii, prin urmare putem să avem persoane fizice chiriași 

cum avem în momentul ăsta în IOR care defrișează arbori, deci de aceea 

trebuie să avem o amendă cât putem noi de mare stabili prin Consiliul 

General și chiar și pentru persoanele fizice, acesta este părerea mea. 

Mulțumesc. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Aveți dreptate, dar de exemplu, în cazul care s-a întâmplat acum 

recent în sectorul 2 care au defrișat copacii care era riscul să cadă si i-au 

tăiat sau i-au toaletat fără avize? 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Eu nu știu situația, n-am analizat și nu știu situația de la sectorul 2, 

dacă s-au defrișat, ziceați că au așteptat de mult timp avizele nu?  

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Păi așa s-a declarat publicul. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Eu, din câte știu, Direcția de Mediu a reușit și deși sunt, foarte minim 

de solicitări, ei reușesc să facă documentația și să facă, să pregătească 

avizele însă acestea trebuie semnate și de Primarul General, nu știu care 

e situația pentru acei arbori, consider că dacă este risc de prăbușire pentru 

a evita o tragedie, ei trebuie defrișați dacă există o expertiză făcută de un 

peisagist, s-a făcut și analiză cu tomograful și a stabilit că acel arbore este 

în declin biologic, este gol pe dinăuntru și există riscul de prăbușire, eu de 

exemplu nu sunt absurdă și prefer să prevenim tragedii decât să și mă rog 

dacă s-a greșit trebuie plătită amenda dacă nu aveau avizul, da, este 

aceeași sancțiune de achitare a acestei amenzi, e tot contravenție. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Și dacă Primarul General, oricare ar fi el și în orice vremuri nu 

semnează avizul în 30 de zile, n-ar fi bine să punem niște amenzi și pentru 
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partea de execuție din executiv care nu eliberează la timp sau nu 

semnează la timp avizele? Întreb și eu. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Da, poate că ar fi bine să prevedem o contravenție și în acest sens 

neeliberarea avizelor în termenul legal, puteți să faceți un amendament și 

mâine în plen să îl propuneți, eu sunt de acord că trebuie să fie eliberate 

în termenul legal, adică nu putem să stăm luni de zile cu ele la semnat 

după ce toți specialiștii și-au expus părerea și dosarul este complet. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Da, aveți dreptate. Vă mulțumesc. 

 

Doamna consilier Stoica Ioana 

Eu am o întrebare, nu trebuie la sancțiunile astea care se dau, nu 

trebuie să ținem cont de salariul minim pe economie așa cum e și în 

circulație și în toate astea? Deci eu zic așa că dacă un om taie un pom și 

el are pensie de 500 RON eu îi dau o sancțiune de 5000 RON? Nu poate 

el decât să facă pușcărie ca să o plătească că n-are de unde să scoată 

banii ăștia. Adică trebuie să ne gândim să ținem cont în consiliu. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Nu se face pușcăria datornicilor, nu mai există de foarte mult timp. 

 

Doamna consilier Stoica Ioana 

Ei, vorba vine. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Deci rămâne cu un debit, rămâne cu o datorie față de bugetul local 

și se face poprire cu 10% din venitul lui lunar până când se recuperează 

întreaga sumă, așa se face orice executare silită pentru orice datorie. Da, 

legea nu spune să corelăm cu venitul mediu pe economie sau cu venitul 

cu salariul minim brut pe economie, nu se dau indicații prin lege. 

 

Doamna consilier Stoica Ioana 

Deci numai la sancțiunile de circulație și de altele nu? 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Da acolo cred că există o corelare cu venitul, dar în OG 2 pe 2001 

noi nu avem niște criterii impuse de lege cu ce trebuie să ne corelăm. 
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Doamna consilier Stoica Ioana 

Bine, oricum mie mi se par foarte mari. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Eu cred că trebuie să ne gândim că nimeni nu ar trebui să se apuce 

să taie copacii. 

 

Doamna consilier Stoica Ioana 

Da, dar vedeți riscul care este acum cu furtunile astea, eu cer aviz 

de la primărie să vină să toaleteze, să facă și vă spun în speță la noi la 

Termoficare, deci cerem aviz ca să defrișăm pe rețele și nu vin și pe urmă 

ne trezim că după rețeaua noastră a căzut pomul pe mașină și noi suntem 

obligați să-i plătim mașina respectivului. Vedeti, aici e problema. 

 

Doamna consilier Gram Anamaria-Alina 

Eu cred că persoanele vinovate trebuie să răspundă pentru daunele 

cauzate inclus până la neeliberarea la timp a avizului. 

 

Doamna consilier Stoica Ioana 

O.K., vedeți că asta nu prea se întâmplă.  

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Mulțumesc frumos. Nu știu dacă au venit cei de la Direcția de mediu, 

domnii din executiv? 

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

Din păcate nu, am sunat din nou și nu mai îmi răspund la telefon, nu 

pot decât să trimit întrebările doamnei Comănici către direcție și până la 

ședință să primească răspunsurile respective. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Bun, cred că este rezonabil felul acesta. Vă mulțumesc mult dacă le 

trimiteți. 

 

Domnul Vișan Horia Alexandru -secretarul comisiei 

Înțeleg că nu a venit nimeni de la Direcția de Mediu?  

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

Nu, din păcate nu. 
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Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

În aceeași adresă vă rog să le solicităm să fie măcar prezenți mâine 

și data viitoare la comisie. De obicei vin, de asta mă miră și pe mine. 

Vă supun la vot această modificare a normelor de spații verzi pentru 

aviz, vă rog. 

 

Domnul Vișan Horia Alexandru -secretarul comisiei 

Voi vota verbal cu abținere ca să și explic de ce, e un proiect care 

mi se pare extraordinar de bun, dar aceeași discuție pe care am avut-o de 

fiecare dată, nu ne vin oamenii din executiv, eu în cazul ăsta deja m-am 

supărat, votez abținere. Mulțumesc frumos. 

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

Doamna Mureșan nu ați votat, puteți vota verbal? Ne auziți? 

 

Doamna consilier Mureșan Manuela 

Eu am votat pentru, nu știu de ce nu a apărut. 

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

O să menționăm în procesul verbal. Acum a votat toată lumea. 

4 voturi pentru, 4 abțineri, 0 voturi împotrivă. Avizul este 

nefavorabil. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Mulțumesc frumos. 

Trecem mai departe, vă rog. Sper că, de fapt cred că am văzut-o pe 

doamna Geta Drăgoi pentru următorul punct.  

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

Da, este. Dânsa este conectată, da. 

Următorul punct este Proiect de hotărâre privind reorganizarea 

Autorității pentru Supravegherea și Protecția Animalelor – ASPA și 

aprobarea organigramei, numărului total de posturi, statului de 

funcții și a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale  

acesteia. 
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Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Doamna director Drăgoi dacă puteți prezenta, vă rog, pe scurt 

proiectul. Și nu știu, doamna director Preda, dacă este alături de noi. 

 

Doamna Geta Drăgoi – director executiv Direcția Managementul 

Resurselor Umane 

Bună ziua!  Geta Drăgoi sunt. O să vă prezint în mare, în calitate de 

direcție care promovează proiectul și doamna Preda o să vă prezinte în 

calitate de direcție inițiatoare, ei au mai multe amănunte. Ce vă putem 

spune noi de la resurse umane, modificările respectă legislația în vigoare,  

este o suplimentare de posturi de la 89 la 106, un plus de 17 posturi, dar 

per ansamblu cheltuielile cu salariile nu cresc pentru că există și o 

diminuare a numărului funcțiilor de conducere, practic suplimentarea s-a 

făcut pentru muncitori necalificați și diminuarea s-a făcut la funcțiile de 

conducere, astfel de la 17 posturi de conducere organigrama actuală vine 

cu o reducere de 4 posturi, inclusiv 2 directori sunt reduși. Pe partea 

stângă a organigramei nu este nicio modificare față de organigrama 

actuală. Pe partea dreaptă sunt reorganizări ale serviciilor actuale din 

servicii birouri sau din două servicii s-a făcut unul singur. Regulamentul de 

organizare și funcționare este la fel, suferă niște modificări în sensul venirii 

cu lucruri mult mai concrete asupra atribuțiilor, ele erau destul de diluate. 

Acuma dacă observați ele sunt mult mai concentrate și mai concise. Cam 

atât. În mare parte este o lipsă mare de prinzători, muncitori necalificați și 

acolo s-a venit cu modificarea cea mai mare și suplimentare pe două sau 

trei posturi de studii superioare pentru programe și proiecte. Se urmărește 

și atragerea, de înscrierea unor proiecte, o strategie, ceva pe partea 

tehnică. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Bun, vă mulțumesc mult. Dacă au colegii întrebări? 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Este cineva de la ASPA?  

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

Nu, nu este. 
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Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Păi n-ar fi fost bine să fie și cineva de la ASPA că eu, de exemplu, 

aș fi vrut să întreb ceva pe cineva din conducerea ASPA, un reprezentant, 

doamna director Drăgoi ne-a prezentat. 

 

Doamna Geta Drăgoi – director executiv Direcția Managementul 

Resurselor Umane 

 Mă scuzați, în Comisia economică de ieri a fost prezentă, nu știu ce 

se întâmplă azi, pot să sun la DATJ să întreb. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Eu, de exemplu, aș fi vrut să întreb, eu am înțeles, ne-am uitat și noi, 

exact cum a zis doamna director Drăgoi, numai că eu aș fi vrut să întreb 

reprezentantul ASPA, având în vedere evenimentul, tragedia care s-a 

întâmplat, aceste 16 posturi de muncitori necalificați, să ne explice unde 

sunt, ce atribuții sunt și cum s-a dezvoltat pozitiv, spun eu,  și se 

reorganizează pozitiv această autoritate în sensul de nu a se mai întâmpla 

evenimente nefericite ca acela pe care îl știm cu toții, Doamne ferește, 

adică ar fi trebuit să fie o discuție puțin mai amplă pe această organigramă 

și pe regulamentul de organizare și funcționare și sunt sigură că și 

dumneavoastră sunteți cât de cât de acord cu mine, adică nu putem trece 

așa ușor peste proiectul acesta. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Doamna Tanasoff aveți cumva un răspuns? Urmează să se alăture 

un reprezentant ASPA? 

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

Chiar nu, probabil că o să procedăm la fel,  asta încercam să găsesc 

un număr de telefon al doamnei de la ASPA, să-i transmitem link-ul sau 

să îi transmit pe email cele întrebate de doamna Comănici. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

De invitat au fost invitați, deci important este să știm motivul pentru 

care nu sunt prezenți astăzi și acum și să fie prezenți mâine în ședința de 

consiliu pentru a putea răspunde. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Da, doamna președinte și rugămintea ca mâine la un anumit 

moment când vine acest proiect pe ordinea de zi poate ar fi bine să ia 
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cuvântul cineva de la ASPA să ne spună și nouă cu ce se îmbunătățește 

acest serviciu public astfel încât să nu se mai întâmple cazuri de genul 

acela, să ne facă și un raport cu ceea ce s-a întâmplat de atunci până 

acum și cu ce ajută și cu ce îmbunătățește acest proiect, obiectul acestui 

proiect activitatea ASPA? 

 Acuma n-are rost să mai așteptăm, trecem mai departe și cum ați 

zis și dumneavoastră mâine la ședința de consiliu să fie pregătiți cineva 

de la ASPA să ne prezinte un raport și un punct de vedere, zic că e mai 

bine așa, n-are rost să stăm să așteptăm, dacă sunteți de acord 

bineînțeles. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Și să le adresăm aceste întrebări ca să aibă pregătite răspunsurile. 

 

Doamna consilier Comănici Ancuța-Sorina 

Da, vă rog și vă rog încă o dată, în calitate de președinte al Comisiei, 

să solicitați prezența tuturor în cadrul comisiilor, dar să mai insistați 

dumneavoastră și cu siguranță pentru că dacă noi primim în comisie 

punctele de vedere și răspunsuri la întrebările noastre, noi le aducem la 

cunoștința colegilor, da, fiecare ne întâlnim înainte de vot, toată lumea ca 

toți colegii și nu mai stăm în ședința de plen a Consiliului decât dacă sunt 

întrebări suplimentare ca să ușurăm un pic procedura. Vă mulțumesc mult. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria  

Mulțumesc și eu. Are sens ce spuneți, cu siguranță. Bun atunci 

haideți să supunem la vot acest proiect. 

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

A votat toată lumea. 

Cu 5 voturi pentru, 3 abțineri, 0 voturi împotrivă, proiectul a 

primit aviz favorabil.  

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bun. Mulțumesc frumos. 

Putem trece la ultimul proiect de pe ordinea de zi de astăzi, proiect 

de hotărâre privind împuternicirea expresă a Consiliului local al 

Sectorului 2 de a dispune cu privire la participarea Sectorului 2 în 

consorțiul de beneficiari și implementarea proiectului “WeGenerate 
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– Co-creating People-Centric Sustainable Neighbourhoods through 

Urban Regeneration (Co-crearea de cartiere durabile centrate pe 

oameni prin regenerare urbană)” finanțat prin programul Orizont 

Europa. 

Nu știu cine este alături de noi de la Direcția Generală Proiecte cu 

Finanțare Externă. Domnul Istrate? 

 

Domnul Istrate Cristian – Direcţia Generală Management Proiecte 

cu Finanţare Externă 

Da. Bună ziua.  

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Bună ziua. 

Vă rog frumos, dacă puteți să ne prezentați un minut, două, proiectul 

acesta. Ştiu că e al sectorului 2, dar dumneavoastră ați scris raportul de 

specialitate. Văd că este o finanțare externă pentru care trebuie să aplice 

Sectorul 2.  

Mulțumesc. 

 

Domnul Istrate Cristian – Direcţia Generală Management Proiecte 

cu Finanţare Externă 

Sigur că da. Fructul mare la bază așa cum aţi spus și dumneavoastră 

hotărârea Consiliului Local numărul 2 și a primit finanțare prin cadrul de 

finanțare Orizont Europa, are patru obiective principale: crearea unui 

model urban wegenerate, care stabilește o abordare metodologică 

comună pentru a ghida procesele de regenerare urbană durabile și 

inclusivă, consultarea implementării transformării integrate neutre din 

punct de vedere climatic în cadrul procesului de regenerare urbană, este 

un al doilea obiectiv, integrarea practicii de planificare participativă în 

procesul de regenerare urbană prin implicarea tuturor părților interesate 

relevante și ultimul obiectiv catalizarea schimbărilor sistemice prin 

extinderea inovațiilor și stimularea reformelor structurale. Proiectul 

urmează să fie depus în cadrul apelului de utilizare eficientă durabilă și 

inclusiv a energiei, sectorul 2 va beneficia de un buget total de 363 de 
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milioane 125000 € din care pentru care Sectorul 2 va trebui să contribuie 

și el cu o părticică de 725000 €, reprezentând cheltuieli indirecte. Primăria 

Sectorului 2 va face parte dintr-un consorţiu alături de alți 21 de beneficiari 

iar durata de implementare a proiectului este de 48 de luni. Așa cum știți 

că pentru proiectele depuse de consiliile locale, aceștia necesită acordul 

prealabil al Consiliul General al Municipiul București pentru a participa, a 

se asocia sau a coopera cu alte entități.  

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Da, da. Mulțumesc frumos.  

Suma cu care trebuie să participe Sectorul 2 este de 79000 €?  

 

Domnul Istrate Cristian – Direcţia Generală Management Proiecte 

cu Finanţare Externă 

72000.  

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Mulțumesc frumos.  

Rog colegii dacă au interpelări sau întrebări. Nu sunt. 

Vă rog să supuneţi la vot. 

 

Doamna Tanasoff Camelia, asistent comisie 

A votat toată lumea. 

Cu 6 voturi pentru, 2 abțineri, 0 voturi împotrivă, proiectul a 

primit aviz favorabil. 

 

Doamna Preşedinte Ciceală Ana Maria 

Vă mulțumesc mult tuturor și celor care poate ne urmăresc online, 

colegilor de comisie, domnilor din executiv care au fost alături de noi astăzi 

și domnilor Tanasoff și Dragomir, doamna de la DATJ și respectiv domnul 

de la IT, Dragomir. Ce voiam să vă spun. Îmi pare foarte rău că n-au fost 

cei de la Direcția de Mediu astăzi alături de noi și că nu am putut avea un 
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aviz favorabil pentru proiectul privind mărirea cuantumului amenzilor chiar 

dacă maximul pe care îl poate pune Consiliul General de 5000 RON nu 

consider că este suficient pentru defrișarea unui arbore. Poate ar trebui să 

fie de încă 100 de ori mai mult, adică 500000 RON acel minim. Din cauza 

absenței unei persoane din executiv nu am reușit să avem acest aviz 

favorabil, lipsindu-ne votul unui consilier, deci sper că mâine în comisie 

vor fi prezenți și vor răspunde tuturor întrebărilor consilierilor generali. 

Acestea fiind zise, mulțumesc încă o dată, o zi bună în continuare și cât 

mai productivă și declar ședința închisă. 

 

Ședința comisiei s-a încheiat la ora 11,40. 
 
 

Notă: Consemnarea voturilor s-a realizat în conformitate cu 
rezultatele generate de platforma online de videoconferință WebEx pe 
care s-a desfășurat ședința, precum şi pe baza votului exprimat verbal de 
către consilierii generali. 
 
 
        PREȘEDINTE                                                    SECRETAR 
CICEALĂ ANA MARIA        VIŞAN HORIA ALEXANDRU
  
 


